
Herstedvester Grundejerforening 

Referat af bestyrelsesmøde 12/04- 2016 

Referent: Poul 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat af generalforsamlingen. 

2. Økonomi og diverse formalia. 

3. Affaldsafhentning af storskrald, pap og haveaffald. 

4. Energiforedrag den 14. april kl. 19:30. 

5. Lokalplanmøde – hvornår og med hvem? 

6. Byggeri, svineri og ulovlig beboelse? 

7. Hastigheder og skiltning i landsbyen. 

8. Næste bestyrelsesmøde. 

9. Eventuelt. 

Referat: 

 

0. Til stede hos Dorte var: Jens-Erik, Dorte, Jørgen Steen, Robert og Poul. 

 

1. Referatet af generalforsamlingen blev godkendt uden kommentarer. Fremover vil referat af 

bestyrelsesmøder komme på hjemmesiden i løbet af de første 14 dage efter et møde. 

 

2. Økonomien i foreningen har det fint. Dennis og Jens-Erik forsøger løbende at forbedre 

arbejdsgangen omkring det daglige bogholderi. Det aftaltes at beholde eksisterende 

bogholderisystem. For at få ryddet op i de uheldige dobbeltbetalinger af kontingent sidste år, 

mangler vi endnu nogle oplysninger fra Netz. Netz har lovet at sende på mail efter en mislykket 

PostDanmark forsendelse. Når dette er på plads afregnes dette via opkrævningen for 2016.  Det 

planlægges at sende breve angående kontingent ud i løbet af maj. 

 

3. I løbet af efteråret vil hver enkelt husstands affaldsstativer blive opgraderet til den nye 

affaldssorteringsordning. Det vil sige et nyt stativ til madaffald samt to nye kassetter til sortering. 

Dette kommer automatisk til hver husstand og vil hver husstand vil blive opkrævet et beløb. Hvis 

man vil afvige fra standarden skal man selv henvende sig til kommunen. Når ordningen træder i 

kraft vil storskrald, pap og haveaffald kun blive hentet efter aftale. Detaljer findes her: 

www.albertslund.dk/nyeaffaldsordninger.  

 

4. Der er energiforedrag ved Christian Oxenvad den 14. april kl. 19:30 i forsamlingshuset. Det skal 

blandt andet omhandle kommunens planer om lavtemperatur i fjernvarmen. 

 

5. Bestyrelsen besluttede at Dorte er bestyrelsens talsmand angående den nye lokalplan. Der vil 

naturligvis blive trukket på Jens-Eriks erfaring med lokalplaner. Bestyrelsen vil arbejde for at 

landsbyen forbliver ’landsbyagtig’ med flere grønne områder.  

 

http://www.albertslund.dk/nyeaffaldsordninger
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6. Det blev besluttet at anmelde de forekomster af ulovlig beboelse bestyrelsen mener forefindes i 

Landsbyen. Dette vil ske snarest muligt, inden der sker ulykker som følge af noget heftige trafik de 

’nye’ beboere generer. 

 

7. Poul kontakter politiet med henblik på af få hastighedsbegrænsningen sat ned til 30 km/t. 

 

8. Næste møde bliver den onsdag den 18/5, kl. 19:30 hos Jens-Erik. 

 

9. Kommunens brugergruppe holder tur i slutningen af maj. Ingen fra bestyrelsen deltager.    

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 

 

 


